
Dagordning/protokoll årsmöte 2025 
Fräntorps Egnahemsförening  
2025-04-06 
Plats: Fräntorps Folkets Hus 
 
1) Mötets öppnande.  
 
2) Val av mötesordförande. 
Anna Holm valdes till mötesordförande. 
 
 
3) Val av sekreterare för årsmötet.  
Anna Holm valdes till sekreterare. 
  
4) Val av 2 justeringsmän till lika rösträknare för årsmötet. 
 Matilda Modig, Johan Montan valdes till justerare. 
 
5) Mötets behöriga utlysande? 
Ja 
 
 
6) Fastställande av dagordningen 
Dagordningen godkändes med tillägg om loppis. 
 
7) Godkännande av styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska berättelse  
Verksamhetsberättelsen föredrogs och godkändes. 
Erik Johannesson gick igenom den ekonomiska berättelsen, som också godkändes. 
 
8) Godkännande av revisionsberättelse. 
Eva Linnestjerna gick igenom revisorsberättelsen som godkändes. 
  
9) Ansvarsfrihet för styrelsen.  
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
10) Fastställande av medlemsavgift 
Styrelsens förslag är att höja till 200 kr per kalenderår. 
Förslaget godkändes och vi ska satsa på att påminna mer om att man ska betala 
medlemsavgiften. 
  
11) Val av ordförande  
Anna Holm valdes till ordförande på ett år. 
 
 
 
12) Val av ordinarie ledamöter. Styrelsens förslag: 
 



Ordförande Anna Holm Omval på ett år 

   

Kassör Erik Johannesson Omval på ett år 

   

Styrelseledamöter Anna Saltelid Omval på 1 år 

 Marie Moseby Vald till 2026 

   

 Maria Isetjärn Vald till 2026 

 
Rakel 
Skarphéðinsdóttir Omval på 2 år 

Suppleant Matilda Modig Vald till 2026 

 
Inga andra nomineringar har inkommit före mötet. 
Mötet godkände styrelsens förslag till ny styrelse. 
  
13) Val av styrelsesuppleant på 2 år växelvis vartannat år.  
Ingen ny valdes 
 
14) Val av revisorer 
Eva Linnestjärna och Nathalie Bergström valdes för 2025 
  
16) Val av 2 ledamöter till valberedningen. 
Mötet beslutade att styrelsen tar in nomineringar och får ge förslag på val till ny styrelse inför 
nästa årsmöte. Under året ska vi försöka hitta en ny kassör. 
 
17) Beslut om arvoden och ersättningar.  
Styrelsens förslag: Arvodet ligger kvar på 100 kr per styrelseledamot och möte. 
 
18) Godkännande av verksamhetsplan 
Verksamhetsplanen godkändes. 
  
19)  Inkomna motioner 
Egnahemsföreningen styrelse föreslår: 
Folkets Hus har sedan långt tillbaka en skuld till Egnahemsföreningen på 90 000 kr. Då vi 
ser att Folkets Hus i närtid inte kommer kunna betala tillbaka den föreslår vi att den räknas 
av under de kommande åren mot att Egnahemsföreningen nyttjar Folkets Hus utan att 
betala hyra. Detta gäller då evenemang Egnahemsföreningen arrangerar i huset och 
utlåning av B-salen gratis till medlemmar. 
Förslaget godkändes av årsmötet. 
 
Inga övriga motioner har inkommit. 
 
20) Övriga frågor.  
Intresse  för promenadloppis 
Rakel vill bilda en grupp som arrangerar promenadloppis. Skulle kunna passa till hösten.  
Loppis Skoj för barn: bokat 4 maj. Har också tanke på vinterloppis. 



Matilda föreslår att vi ska hitta en ny person som kan hålla i utomhusträningen om inte Sofia 
kan fortsätta. 
 
 
21) Mötet avslutades 
  
 
Mötessekreterare  …………………………………………………………….. 
Anna Holm 
 
Justeras  …………………………………………………………….. 
 Johan Montan 
 
 
Justeras  …………………………………………………………………….. 
Matilda Modig 


